## Mohammad samer tougan

11716388

My graduation project "Youth Rehabilitation Center (for orphans and those without family care)"

Location: In general the site is located in the western extension of nablus and to the east of tulkarm, on nablus - tulkarm street, 600 meters away from the (nablus - tulkarm) junction.

Definition: It is a housing and rehabilitation project for orphaned adolescents who have lost family care, which guarantees them a decent life and professional and academic education in a healthy and safe environment.

Vision: making a new layout for existing orphan and street teenagers village through the exploration of multi-sensory programs, technology and agricultural concepts, the village provides a safe home and space for teenagers.

مشروع تخرجي "مركز تأهيل الشباب (للأيتام ومن ليس لديهم رعاية أسرية)"

الموقع: يقع الموقع بشكل عام في الامتداد الغربي لمدينة نابلس وشرق طولكرم على شارع نابلس - طولكرم ، على بعد 600 متر من مفترق (نابلس - طولكرم) .

التعريف: هو مشروع إسكان وتأهيل اليافعين الأيتام الذين فقدوا الرعاية الأسرية ، مما يضمن لهم حياة كريمة وتعليمًا مهنيًا وأكاديميًا في بنئة صحنة و آمنة

الرؤية: عمل تخطيط جديد لقرية الأيتام المراهقين الفاقدين للرعاية الاسرية من خلال استكشاف البرامج متعددة الحواس والتكنولوجيا والمفاهيم الزراعية ،بالاضفة الى ان القرية توفر منزلًا آمنًا ومساحات خارجية خاصة بالمراهقين .